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Grajewo, sierpień 2018 r. 



 
Protokół Nr 41/18 z dnia 28 sierpnia 2018 roku 

 
z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku 

Publicznego Rady Miasta Grajewo, odbytego w dniu     28 sierpnia 2018 roku. Miejsce 

posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 

Grajewo).  

Posiedzeniu przewodniczył – Pan Kazimierz Podlaski– Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego  Rady Miasta Grajewo 

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 10.40 

Stan liczbowy członków Komisji – 20 radnych 

Obecnych – 20 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie:  

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

6. Dembiński Wiesław Janusz 

7. Fadrowski Zbigniew 

8.  Fidura Jerzy 

9.  Formejster Wojciech Szczepan 

10.  Grabowska Wioleta 

11. Jagielska Henryka 



12. Wojciech Dariusz Maleszewski 

13.  Mścichowski Andrzej 

14.  Niewiarowski Andrzej 

15.  Opara Anna 

16.  Paszkowski Tomasz 

17. Podlaski Kazimnierz 

18.  Purwin Daniel 

19. Stefańska Monika 

20. Stuchła Marcin  

 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./ 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.  

Ad 1 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji :  

1/ Kazimierz Podlaski -  Przewodniczący Komisji Budżetu...RM 

1/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

2/  Andrzej Niewiarowski–  Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

 spośród siebie wyłonili na przewodniczącego obrad: 

 Kazimierza Podlaskiego-  Przewodniczącego Komisji Gospodarki…..RM.  

 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe 

osoby. Stwierdził, że na stan 20  radnych/członków trzech stałych Komisji, aktualnie w 

posiedzeniu biorą udział wszyscy członkowie co stanowi o prawomocności obrad ( 

quorum). 

Ad 2 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 



Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie Komisji  - w 

wersji elektronicznej (tablety) 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawiła następujący porządek obrad połączonych Komisji Rady 

Miasta:  

Proponowany prządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Ponowne rozpatrzenie wniosków: 

a) Zarządu Powiatu Grajewskiego o dofinansowanie przez miasto Grajewo zadania 

inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1810B ul. Fabryczna w Grajewie – 

etap I”;  

b) Szpitala Ogólnego w Grajewie o przyznanie dotacji celowej.  

4. Informacja dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego 2018/2019 – ilość dzieci w tym dzieci przyjętych, ilość dzieci nie 

przyjętych do przedszkoli, ilość klas integracyjnych, budżet, kadra, problemy z jakimi 

borykają się dyrektorzy. 

5. Informacja o zrealizowanych w czasie wakacji zajęciach sportowych i artystycznych 

organizowanych przez miasto Grajewo i jednostki organizacyjne miasta Grajewo w okresie 

wakacji szkolnych w roku 2018. 

6. Informacja na temat funkcjonowania i wykorzystania boisk sportowych  

w Mieście Grajewo w 2017 r. 

7. Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2018”. 

8. Analiza kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka. 

9. Informacja dotycząca realizacji projektu: „Rewitalizacja centrum Grajewa”. 10. Ocena 

funkcjonowania targowiska miejskiego. 



11. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za okres od 1 stycznia 2018 r. do 30 

czerwca 2018 r. 

12. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) utworzenia odrębnego obwodu glosowania w Szpitalu Ogólnym w Grajewie w wyborach 

do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy  oraz 

wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miasta w dniu 21 października 2018 roku;  

b) przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych  

z zakresu oświaty i wychowania powierzonych przez gminę Mońki;  

c) uchwalenia Miejskiego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Grajewo na lata 2018-

2021, 

d) przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowej z 

budżetu Miasta Grajewo i sposobu jej rozliczania; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta; 

 f)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027;  

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

13. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś zgłasza dodatkowe wnioski lub uwagi do 

przedstawionego porządku obrad? 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Poprosił o wcześniejsze rozpatrzenie punktów : „6” i „8” . 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych wniosków pod glosowanie poddał porządek obrad wraz ze 



zmianą polegającą na przesunięciu punktów: „6” i „8”  na „3” i „4”. 

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przychyliły się do wniosku. 

/  głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Porządek obrad- po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Informacja na temat funkcjonowania i wykorzystania boisk sportowych w 

Mieście Grajewo w 2017 r. 

4. Analiza kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka. 

5. Ponowne rozpatrzenie wniosków: 

a) Zarządu Powiatu Grajewskiego o dofinansowanie przez miasto Grajewo zadania 

inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1810B ul. Fabryczna w Grajewie – 

etap I”;  

b) Szpitala Ogólnego w Grajewie o przyznanie dotacji celowej.  

6. Informacja dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego 2018/2019 – ilość dzieci w tym dzieci przyjętych, ilość dzieci nie 

przyjętych do przedszkoli, ilość klas integracyjnych, budżet, kadra, problemy z jakimi 

borykają się dyrektorzy. 

7. Informacja o zrealizowanych w czasie wakacji zajęciach sportowych i artystycznych 

organizowanych przez miasto Grajewo i jednostki organizacyjne miasta Grajewo w okresie 

wakacji szkolnych w roku 2018. 

8. Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2018”. 

9. Informacja dotycząca realizacji projektu: „Rewitalizacja centrum Grajewa”. 10. Ocena 

funkcjonowania targowiska miejskiego. 

11. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za okres od 1 stycznia 2018 r. do 30 



czerwca 2018 r. 

12. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) utworzenia odrębnego obwodu glosowania w Szpitalu Ogólnym w Grajewie w wyborach 

do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic  

b) przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych m.st. Warszawy  oraz 

wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miasta w dniu 21 października 2018 roku;  

b)przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych z z zakresu oświaty i 

wychowania powierzonych przez gminę Mońki;  

c) uchwalenia Miejskiego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Grajewo na lata 2018-

2021, 

d) przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowej z 

budżetu Miasta Grajewo i sposobu jej rozliczania; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta; 

 f)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027;  

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

13. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad3. 

/Informacja na temat funkcjonowania i wykorzystania boisk sportowych w 

Mieście Grajewo w 2017 r./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 



 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty...RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują:przedstawiciele MOSiR w Grajewie: pan Marek Duchnowski , dyrektor; pan 

Dariusz Brzózka, kierownik pływalni: pani Sylwia Łaguna, księgowa 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu pn.: ”Informacja na temat funkcjonowania  

i wykorzystania boisk sportowych w Mieście Grajewo w 2017 r.” 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Pokrótce omówił zakres merytoryczny ww. Informacji, obudowując temat szerokim 

kontekstem merytorycznym.  

Po dyskusji, Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację na temat 

funkcjonowania i wykorzystania boisk sportowych w Mieście Grajewo w 2017 r.  

/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad4. 

/Analiza kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Informacje  stanowią Zał. Nr  5-6 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:Komisja Budżetu...RM( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują: przedstawiciele MOSiR w Grajewie: pan Marek Duchnowski, dyrektor; pan 

Dariusz Brzózka, kierownik pływalni; pani Sylwia Łaguna, księgowa; GCK w Grajewie pan 

Tomasz Dudziński, dyrektor  



Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu pn.:” Analiza kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i 

Muzeum Mleka.” 

 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Pokrótce omówił zakres merytoryczny ww. Informacji, obudowując temat szerokim 

kontekstem merytorycznym.  

 

Po dyskusji, Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację na temat kosztów i 

dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka.  

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.się/ 

 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad5. 

/-Ponowne rozpatrzenie wniosków/  

a) Zarządu Powiatu Grajewskiego o dofinansowanie przez miasto Grajewo 

zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1810B ul. 

Fabryczna w Grajewie – etap I”;  

b) Szpitala Ogólnego w Grajewie o przyznanie dotacji celowej.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

- wnioskodawca tematu:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Zaproponował rozpatrzenie obu wniosków jednocześnie - jeden Starostwa Powiatowego w 

Grajewie o dofinansowanie przebudowy fragmentu ul. Fabrycznej, drugi - Szpitala 



Ogólnego w Grajewie, którego dyrektor wnioskuje o dofinansowanie wykonania pracowni 

zabiegowej i przebudowy Oddziału Internistyczno-Kardiologicznego. Przypomniał, że 

Starosta wnioskowal o 225 tysięcy złotych, władze szpitala w sumie o ponad 375 tysięcy 

złotych. Następnie otworzył dyskusję.  

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji 

Stwierdził, że przed podjęciem decyzji radni chcieliby poznać więcej szczegółów, dlatego 

też na posiedzenie Komisji powinni przybyć Wnioskodawcy. Niestety, nikt z zaproszonych 

nie pojawił się, aby porozmawiać z Radnymi.  

Pan Edward Boć- Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu...RM 

Poprosił Burmistrza o przedstawienie stanowiska w kwestii omawianych zagadnień. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Stwierdził, że radni miejscy w trosce o pieniądze grajewskiego podatnika i jak najwyższą 

jakość obu inwestycji, przed wydaniem opinii dotyczących obu wniosków widzieli 

konieczność wyjaśnienia kilku wątpliwości dotyczących wniosków. Niestety, dyrektor 

szpitala odpisał, że w sprawie dotacji„(…) ponowna obecność Starosty i Dyrektora 

merytorycznie nie wniesie nic nowego”.  Dla jasności trzeba dodać, że obecność i dyrektora 

szpitala oraz starosty na spotkaniu z Radnymi Miejskimi, którzy oczekują na więcej 

informacji, odnośnie zaopiniowania pomocy dla szpitala, jest związana z tym, że Szpital 

Ogólny im. dr. Witolda Ginela w Grajewie jest jednostką podległą Powiatowi Grajewskiemu. 

Obecność Starosty poprzedzająca wydanie opinii przez radnych miejskich o dofinansowaniu 

przebudowy części ulicy Fabrycznej, która jest mieniem powiatu, jest zdaniem radnych 

miasta potrzebna, by uzyskać konkretne odpowiedzi na kwestie związane  

z planowaną inwestycją. Radnym miejskim oraz władzom miasta Grajewa raz wyrażają 

chęć dobrej współpracy, działań na rzecz dobra grajewian oraz mieszkańców powiatu 

zarówno w zakresie poprawy infrastruktury drogowej jak i opieki medycznej, dlatego liczą 

na przedmiotowe spotkania. Te będą wyrazem faktycznej troski wnioskodawców  

o realizację zaplanowanych działań i w szpitalu i na ul. Fabrycznej- drodze powiatowej i 

jednostce podległej pod Powiat Grajewski, a których decyzja o dofinansowaniu z 

miejskiego budżetu wymaga opinii radnych miejskich. Jeśli rajcowie do wydania opinii 

potrzebują ponownego spotkania i rozmów ze Starostą i Dyrektorem Szpitala, to logicznym 

wydaje się, że powinna być to jedynie formalność.  

Ewentualne zwlekanie czy nieobecność, odmowa spotkania nijak by się miały  

z deklarowaną troską o pomyślność zarówno inwestycji drogowej jak i tej w szpitalu,  

a zwłaszcza z rzeczywistą troską o osoby, które na tych inwestycjach mają w przyszłości 



korzystać.  

 

Komisje ponowne rozpatrzyły wnioski:  

a) Zarządu Powiatu Grajewskiego o dofinansowanie przez miasto Grajewo 

zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1810B ul. 

Fabryczna w Grajewie – etap I”;  

b)Szpitala Ogólnego w Grajewie o przyznanie dotacji celowej.  

Na daną chwilę wnioski pozostały bez rozpatrzenia, ponieważ Komisje Rady 

Miasta Grajewa przed podjęciem decyzji chcieli poznać więcej szczegółów, 

dlatego też na posiedzenie Komisji zaprosili dyrektora szpitala oraz Starostę 

Powiatu grajewskiego na kolejne spotkania. Niestety, nikt z zaproszonych nie 

pojawił się, aby porozmawiać z Radnymi, wobec powyższego Komisje nie 

wydały opinii w kwestii rozpatrywanych wniosków. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad6. 

 /-Informacja dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2018/2019 – ilość dzieci w tym dzieci 

przyjętych, ilość dzieci nie przyjętych do przedszkoli, ilość klas integracyjnych, 

budżet, kadra, problemy z jakimi borykają się dyrektorzy. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Informacje stanowią Zał. Nr 7 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty...RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują:dyrektorzy szkół: SP nr 1, pani Halina Wałęga; SP nr 2, pani Barbara Ciszewska; 

SP nr 4 pan Karol Choynowski; dyrektorzy przedszkoli: PM nr 1, pani Grażyna Resztak; PM 

nr 2, pani Barbara Cybula; PM nr 4, pani Regina Grabowska; PM nr 6, pani Urszula 



Kowalczuk; główny specjalista ds. oświaty, pani Julita Wiluk  

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu pn.:”Informacja dyrektorów szkół i przedszkoli                            

w sprawie przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2018/2019 – 

ilość dzieci w tym dzieci przyjętych, ilość dzieci nie przyjętych do przedszkoli, 

ilość klas integracyjnych, budżet, kadra, problemy z jakimi borykają się 

dyrektorzy.” 

Dyrektorzy szkół i przedszkoli poinformowali o : 

- stanie przygotowań jednostek do rozpoczęcia roku szkolnego 2018/2019, 

a) prace remontowe i konserwatorskie wykonane w czasie wakacji, 

b) liczba uczniów/dzieci w szkołach i przedszkolach oraz stan kadry, 

c) stan wdrażania reformy oświaty, 

e) budżet. 

Po dyskusji, Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację dyrektorów szkół                     

i przedszkoli w sprawie przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 

2018/2019 – ilość dzieci w tym dzieci przyjętych, ilość dzieci nie przyjętych do 

przedszkoli, ilość klas integracyjnych, budżet, kadra, problemy z jakimi 

borykają się dyrektorzy.  

/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad7.  

/- Informacja o zrealizowanych w czasie wakacji zajęciach sportowych                               

i artystycznych organizowanych przez miasto Grajewo i jednostki organizacyjne 

miasta Grajewo w okresie wakacji szkolnych w roku 2018. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  



( tablety). 

/ Informacje stanowią Zał. Nr 8 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty...RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują:dyrektorzy szkół: SP nr 1, pani Halina Wałęga; SP nr 2, pani Barbara Ciszewska; 

SP nr 4 pan Karol Choynowski; dyrektorzy przedszkoli: PM nr 1, pani Grażyna Resztak; PM 

nr 2, pani Barbara Cybula; PM nr 4, pani Regina Grabowska; PM nr 6, pani Urszula 

Kowalczuk; główny specjalista ds. oświaty, pani Julita Wiluk  

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu pn.: ”Informacja o zrealizowanych w czasie wakacji 

zajęciach sportowych i artystycznych organizowanych przez miasto Grajewo i 

jednostki organizacyjne miasta Grajewo w okresie wakacji szkolnych w roku 

2018.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,                             

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację o zrealizowanych  

w czasie wakacji zajęciach sportowych i artystycznych organizowanych przez 

miasto Grajewo i jednostki organizacyjne miasta Grajewo w okresie wakacji 

szkolnych w roku 2018. 

/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/  

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad8. 

/-Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2018”./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 



/ Informacja stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty...RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują:GCK w Grajewie pan Tomasz Dudziński, dyrektor  

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu:”Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni 

Grajewa 2018” 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK  

Pokrótce omówił w/w Informację, obudowując temat szerokim kontekstem 

merytorycznym. 

Po  dyskusji, Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację o kosztach                                  

i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2018”.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad9. 

/-Informacja dotycząca realizacji projektu: „Rewitalizacja centrum Grajewa”./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 10 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:Komisja Gospodarki...RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują: Kierownik Ref.PŚ UM pan Tomasz Poniatowski 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu:Informacja dotycząca realizacji projektu: 

„Rewitalizacja centrum Grajewa”. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,                                        



a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację dotycząca realizacji projektu: 

„Rewitalizacja centrum Grajewa”.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad10. 

/-Ocena funkcjonowania targowiska miejskiego./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:Komisja Gospodarki...RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują: Naczelnik WGK UM, pan Bogdan Wojslawowicz 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu:„Ocena funkcjonowania targowiska miejskiego.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,                                  

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację na temat funkcjonowania 

targowiska miejskiego.  

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad11. 

/-Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za okres od 1 stycznia 



2018 r. do 30 czerwca 2018 r./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Sprawozdanie stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Przewodniczący trzech stałych komisji RM 

- referują: przewodniczący stałych komisji RM 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu:”Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za 

okres od 1 stycznia 2018 r. do 30 czerwca 2018 r.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,                           

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta 

Grajewo za okres od 1 stycznia 2018 r. do 30 czerwca 2018 r.  

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

O godz. 9.50 Przewodniczący Obrad ogłosił przerwę w obradach która trwała do 

godz. 10.05. Po przerwie wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad, 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad12. 

 /-Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Stwierdził, że aktualnie komisje będą procedowały nad projektami uchwał. Dodał,                          

że zadaniem komisji jako wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie -zgodnie                      

z trybem regulaminowym. 

a) utworzenia odrębnego obwodu glosowania w Szpitalu Ogólnym w Grajewie 



w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic  

m.st. Warszawy  oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miasta                      

w dniu 21 października 2018 roku. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: pan Ryszard Wolwark, sekretarz miasta 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu glosowania w Szpitalu Ogólnym w Grajewie                      

w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic 

m.st. Warszawy  oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miasta                  

w dniu 21 października 2018 roku.  

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w 

związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

 W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie  utworzenia odrębnego obwodu glosowania w Szpitalu Ogólnym                    

w Grajewie w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw                      

i rad dzielnic m.st. Warszawy  oraz wyborów wójtów, burmistrzów i 

prezydentów miasta w dniu 21 października 2018 roku -bez poprawek 

/ głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 



b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo 

zadań publicznych z zakresu oświaty i wychowania powierzonych przez gminę 

Mońki;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 14 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Glówny Specjalista ds Oświaty UM, pani Julita Wiluk 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu pn.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych z zakresu 

oświaty i wychowania powierzonych przez gminę Mońki; 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,                         

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

 W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych   

z zakresu oświaty i wychowania powierzonych przez gminę Mońki-bez 

poprawek 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Opieki nad 

Zabytkami Miasta Grajewo na lata 2018-2021, 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  



( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Naczelnik WNP UM, pani Elżbieta Kozłowska 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu pn.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Miejskiego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Grajewo na lata 

2018-2021.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,                            

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

 W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta 

Grajewo na lata 2018-2021-bez poprawek 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

d) przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym 

dotacji celowej z budżetu Miasta Grajewo i sposobu jej rozliczania. 

 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 16 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:  Naczelnik WGK UM, pan Bogdan Wojslawowicz 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 



Otworzył realizację punktu pn.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym dotacji 

celowej z budżetu Miasta Grajewo i sposobu jej rozliczania. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w 

związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

 W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały   

w sprawie przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom 

wodnym dotacji celowej z budżetu Miasta Grajewo i sposobu jej rozliczania-bez 

poprawek. 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego miasta; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Naczelnik WGK UM, pan Bogdan Wojslawowicz 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu pn.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego miasta.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,                         

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 



 W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta-bez poprawek 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 f)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-

2027;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Skarbnik Miasta, pani Edwarda Wiśniewska 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu pn.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,  

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

 W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały          

w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 

2018-2027-bez poprawek 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 4-wstrz.się/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 



Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 19 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Skarbnik Miasta, pani Edwarda Wiśniewska 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu pn.: „Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,  

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

 W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie  zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok-bez poprawek 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 4-wstrz.się/ 

  

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad13. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Miasta. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, 

który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu 

zarządził głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.   

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 40/18 z dnia                                        

26 czerwca 2018 roku 2018 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady 



Miasta - bez uwag, co do treści.  

( głosowanie: 19 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad14. 

/-Wolne wnioski i informacje. / 

Pan Kazimierz Podlaski– Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby 

w tym punkcie zabrać głos? 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Poruszył temat inwestycji z 2017 roku polegającej na modernizacji ul. Popiełuszki, która wg 

zapewnień pani prezes PSS Społem miała dać impuls do przebudowy i rozbudowy 

kompleksu handlowo-usługowego zlokalizowanego na skraju ulic: Popiełuszki                                 

i Piłsudskiego, obecnie Lotos i Delikatesy. Niestety żadne działania do tej pory nie zostały 

podjęte.  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że na pewno jedną z wielu wyczekiwanych inwestycji była modernizacja ul. 

Popiełuszki w Grajewie. Dziury w  jezdni, brak odpływu wód opadowych był koszmarem 

nie tylko kierowców i pieszych. Problem mieli przedsiębiorcy i mieszkańcy okolicznych 

posesji. Po wykonanej modernizacji sytuacja uległa  znacznej poprawie. Następnie omówił 

perspektywy związane ze zmianą oblicza niezagospodarowanego placu po byłym dworcu 

PKS. Nadal aktualne jest temat związany z budową parkingu miejskiego i stworzenie tu 

"oazę"zieleni. Nim jednak dojdzie do realizacji inwestycji, konieczne jest m.in. 

sporządzenie dokumentacji technicznej. Temat obudował szerokim kontekstem 

merytorycznym. 

Będąc przy głosie poinformowało podjętych działaniach zmierzający do uzyskania 



dofinansowania na budowę ul. Ekologicznej . Został już przygotowany wniosek na 

dofinansowanie w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 

Drogowej na lata 2016-2019. Zadanie obejmuje budowę ulicy Ekologicznej na odcinku od 

skrzyżowania z drogą krajową nr 61. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad15. 

/-  Zamkniecie posiedzenia/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia, zamknął 

posiedzenie, dziękując wszystkim za udział.   

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: B. Poniatowska  

 

(naczelnik BRM) 

                                                              Przewodniczący Obrad 

                                                                / Przewodniczący Komisji Budżetu... ....RM 

                              

                                                                   Kazimierz Podlaski 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

 


